

WHY OPT FOR A GERMAN EXAM FROM THE GOETHE-INSTITUT?

The Goethe-Institut is the official cultural institute of the Federal Republic of Germany. We promote German language learning worldwide and foster international cultural collaboration.

With over seventy years of expertise in teaching German as a foreign and second language, the Goethe-Institut provides teacher training, develops curricula, exams, and teaching materials, and advises educational institutions. We ensure the quality of our services through both internal and external evaluations.

COLLABORATIVE EXCELLENCE IN EUROPEAN LANGUAGE TESTING

The Goethe-Institut is a founding member of ALTE (Association of Language Testers in Europe).

Established in 1990, this association of European language testing providers is committed to setting consistent quality standards across language exams.

Explore all German courses and services at the Goethe-Institut Barcelona:

www.goethe.de/barcelona



ONE CERTIFICATE, MANY ADVANTAGES

From relocating to Germany to education or career development, our certificates open doors across the globe.



Goethe-Institut German certificates:

- are internationally recognised and highly regarded around the world
- offer an objective, independent evaluation of German proficiency across all levels of the Common European Framework of Reference for Languages (CEFR)
- guarantee quality, with exams conducted to consistent global standards
- increase motivation by providing a clear, tangible goal
- feature practical, real-world exam tasks
- measure all core language skills: reading, listening, writing, and speaking
- are accepted as official proof of German proficiency in many areas, including education and employment
- can be used as a substitute for institution-based German exams

OUR GERMAN EXAMS

Goethe-Zertifikat A1: Start Deutsch 1 (for adults) Goethe-Zertifikat A1: Fit in Deutsch 1 (for teenagers) A1	Goethe-Zertifikat A2 (for adults) Goethe-Zertifikat A2: Fit in Deutsch (for teenagers) A2
Goethe-Zertifikat B1 (for adults and teenagers) B1	Goethe-Zertifikat B2 (for adults and teenagers) B2
Goethe-Zertifikat C1 (for adults) C1	Goethe-Zertifikat C2: Großes Deutsches Sprachdiplom (for adults) C2
Goethe-Test PRO German for professionals (reading and listening) A1-C2	TestDaF Test Deutsch als Fremdsprache (for academic studies) B2-C1
German Examinations for Schools Examination cooperation with the Goethe-Institut Barcelona A1-C1	

ARE YOU INTERESTED IN AN EXAMINATION COOPERATION?

Become a partner of the Goethe-Institut and enter into an examination cooperation with us.

Together, we work to enable your learners to obtain a Goethe Certificate. Depending on the number of examination candidates from your institution and the extent of your German teachers' involvement in the examination process, we offer various forms of cooperation.



Benefit from our professional expertise and incorporate examinations for the internationally recognized German-language certificates of the Goethe-Institut into your institution's academic program.

For more details (in Spanish):

www.goethe.de/barcelona/examenes



ZERTIFIZIERTE DEUTSCH-PRÜFUNGEN A1-C2

CERTIFIED GERMAN EXAMINATIONS A1-C2

GOETHE INSTITUT

Sprache. Kultur. Deutschland.

WARUM EINE DEUTSCHPRÜFUNG DES GOETHE-INSTITUTS?

Das Goethe-Institut ist das weltweit tätige Kulturinstitut der Bundesrepublik Deutschland. Wir fördern die Kenntnis der deutschen Sprache im Ausland und pflegen die internationale kulturelle Zusammenarbeit.

Das Goethe-Institut verfügt über mehr als siebenzig Jahre Erfahrung in der Vermittlung von Deutsch als Fremdsprache und Zweitsprache. Wir qualifizieren Lehrkräfte, entwickeln Curricula, Prüfungen und Unterrichtsmaterialien und beraten Bildungsinstitutionen. Interne und externe Evaluationen sichern die Qualität unseres Angebots.

GEMEINSAM FÜR BESTE SPRACHPRÜFUNGEN IN EUROPA

Das Goethe-Institut ist Gründungsmitglied von ALTE (Association of Language Testers in Europe).

Dieser Verband der europäischen Sprachtestanbieter besteht seit 1990 und setzt sich für die Vereinheitlichung von Qualitätsstandards bei Sprachprüfungen ein.

Entdecken Sie das gesamte Deutsch-Angebot des Goethe-Instituts Barcelona:

www.goethe.de/barcelona



EIN GOETHE-ZERTIFIKAT, VIELE VORTEILE

Ob für das Leben in Deutschland, die Schule, das Studium oder den Beruf: unsere Zertifikate öffnen Türen weltweit.



Die Deutsch-Zertifikate des Goethe-Instituts:

- sind international anerkannt und hoch angesehen
- dokumentieren Deutschkenntnisse objektiv und unabhängig auf allen Niveaustufen des Gemeinsamen Europäischen Referenzrahmens für Sprachen (GER)
- stehen für Qualität – die Prüfungen werden weltweit nach einheitlichen Standards durchgeführt
- fördern die Lernmotivation, weil ein klar definiertes Ziel gesetzt ist
- enthalten handlungsorientierte und realitätsnahe Prüfungsaufgaben
- belegen Leistungen in allen Fertigkeiten: Lesen, Hören, Schreiben und Sprechen
- werden als offizieller Nachweis der Deutschkenntnisse in zahlreichen Kontexten z.B. der Bildungs- und Berufsmobilität verwendet
- können schulinterne Deutschprüfungen ersetzen

UNSERE DEUTSCHPRÜFUNGEN

Goethe-Zertifikat A1: Start Deutsch 1 (für Erwachsene) Goethe-Zertifikat A1: Fit in Deutsch 1 (für Jugendliche) A1	Goethe-Zertifikat A2 (für Erwachsene) Goethe-Zertifikat A2: Fit in Deutsch (für Jugendliche) A2
Goethe-Zertifikat B1 (für Erwachsene und Jugendliche) B1	Goethe-Zertifikat B2 (für Erwachsene und Jugendliche) B2
Goethe-Zertifikat C1 (für Erwachsene) C1	Goethe-Zertifikat C2: Großes Deutsches Sprachdiplom (für Erwachsene) C2
Goethe-Test PRO Deutsch für den Beruf (Lesen und Hören) A1–C2	TestDaF Test Deutsch als Fremdsprache (für das Studium) B2–C1
Deutschprüfungen für Schulen Prüfungskooperation mit dem Goethe-Institut Barcelona A1–C1	

INTERESSIEREN SIE SICH FÜR EINE PRÜFUNGSKOOPERATION?

Werden Sie Partner des Goethe-Instituts und starten Sie mit uns eine Prüfungskooperation.

Wir arbeiten gemeinsam daran, Ihren Lernenden den Erwerb eines Goethe-Zertifikates zu ermöglichen. Je nach Anzahl der Prüfungsteilnehmer*innen aus Ihrer Institution und dem Umfang der Mitwirkung am Prüfungsablauf durch Ihre Deutschlehrkräfte bieten wir Ihnen unterschiedliche Kooperationsformen an.



Profitieren Sie von unserer fachlichen Unterstützung und nehmen Sie Prüfungen für die international anerkannten Deutsch-Zertifikate des Goethe-Instituts an Ihrer Institution ins Programm.

Weitere Informationen:
www.goethe.de/barcelona/pruefungen



Goethe-Institut Barcelona

Roger de Flor, 224
08025 Barcelona

+34 932 92 60 06
examens-barcelona@goethe.de

Weitere Informationen:

www.goethe.de/barcelona/pruefungen

For more details (in Spanish):

www.goethe.de/barcelona/examenes

